利宝保险有限公司

货运险附加核辐射污染,化学,生物,生化和电磁武器除外条款 370 (适用于美国)

注册号: C00006031622017010302561

兹同意本保险承保下述风险,但需受制于协会核辐射污染,化学,生物,生化和电磁武器 除外条款 CL 370/10.11.03:

若火灾为保单承保风险

且.

被保货物位于美国所属的岛屿、领土之内,以直接或以再保方式被承保且 该火灾直接或间接由协会核辐射污染,化学,生物,生化和电磁武器除外条款 CL 370/ 10.11.03 项下 1.1,1.2 和 1.4 中的一个或多个风险所致。遵照保单(直保或再保)约定, 本保险将负责赔偿任何因该火灾造成的损失;但无论如何不负责赔偿因该火灾引起的核反 应、核辐射或核辐射污染所导致的一切损失、责任和费用。

Radioactive Contamination, Chemical, Biological, Bio-Chemical And Electromagnetic WeaponsExclusion Clause 370 (U.S.A. Endorsement Amended)

This insurance (reinsurance) is subject to the Institute Radioactive Contamination, Chemical, Biological, Bio-Chemical and Electromagnetic Weapons Exclusion Clause CL370 dated 10.11.03 provided thatIf fire is an insured peril

and

Where the subject-matter insured or, in the case of a reinsurance, the subject-matter insured by the original insurance, is within the U.S.A., its islands, onshore territories or possessions. and

a fire arises directly or indirectly from one or more of the causes detailed in Sub-Clauses 1.1, 1.2 and 1.4 of the Institute Radioactive Contamination, Chemical, Biological, Bio- Chemical and Electromagnetic Weapons Exclusion Clause CL370 dated 10.11.03any loss or damage arising directly from that fire shall, subject to the provisions of this insurance (reinsurance), be covered, EXCLUDING however any loss damage liability or expense caused by nuclear reaction nuclear radiation or radioactive contamination arising directly or indirectly from that fire.